

《单词百科:planetarium是什么意思?planetarium怎么发音?planetarium的解释和用法》

英语单词planetarium是什么意思?planetarium怎么读?planetarium怎么发音?简答网为您整理了planetarium的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



planetarium怎么读

planetarium的读音:[plæn te ri m]

planetarium的意思

1、n.天文馆;天象仪;

planetarium的双语例句

1、The motions of the stars can be approximated in a planetarium.

星星的运动可在天文馆里模拟.

2、 The planetarium staff also prepared talks for radio broadcast.

天文馆的工作人员还要准备讲稿给电台广播.

3、 Explore constellations and the nighttime sky under our planetarium dome.

请于我们的天文馆圆顶下探索星宿与夜空.

4、 With Digital Universe, Emmart and Hayden Planetarium can take viewers deep into space on interstellar missions.

随着数字宇宙, 埃马尔特和海登天文馆可以考虑到星际空间飞行任务观众深.

5、 On his days off, he takes them to the Museum of Natural History or the Planetarium.

休假的日子, 他就带他们去自然历史博物馆或是天文馆.

6、 And the Cambodians have actually controlled the Hayden Planetarium from their high school.

柬埔寨人通过他们的高中实际上可以控制海登天文馆.

7、 People use solar viewers to view annulareclipse at the Nehru planetarium in Mumbai January 15, 2010.

2010年1月15日,
孟买,尼赫鲁天文馆(译注:尼赫鲁为印度前总理),人们用太阳观测镜观赏日环食.

8、 On his days off he takes them to the Museum of Natural History or the Planetarium.

他休假的日子,就带他们去自然历史博物馆或是天文馆.

9、 It is the the largest planetarium in the city and a wonderland for budding Neil Armstrongs.

那是本城最大的天文馆,也是小尼尔阿姆斯特朗们的基地.

10、 It landed in a shallow basin fifty yards from the planetarium.

它降落在离天文馆五十码处的一个浅盆地中.

11、 Finally, we got to go home. It had been a long day at the Planetarium.

最后, 我们该回家了. 我们在天文馆渡过了长长的一天.

以上是简答网为您整理的planetarium怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于planetarium的用法、planetarium的释义、planetarium的相关详情请点击
: <https://dict.jiandongshicai.cn/planetarium>

